

# Download Ebook Nilai Dan Etika Pengurusan Analisa Dari Perspektif Agama Read Pdf Free

**Hisbah: Sistem Pengawasan dan Etika Pengurusan Islam (UUM Press)** [Pengantar pengurusan](#) **Pengurusan di Malaysia Etika dan amalan perniagaan Syura dalam Pengurusan Moden: Prinsip dan Pelaksanaan Secara Menyeluruh** *Pengurusan Islam: Model Alternatif Pengurusan Moden Sains pemikiran & etika Tadbir Urus Korporat Pentadbiran Dalam Pembangunan Pendidikan* **Patriotisme Penghayatan Etika dan Peradaban (UUM Press)** **Etika dalam Tadbir Urus Pembangunan (UUM Press)** **FALSAFAH IBNU KHALDUN Hak Asasi Pekerja Menurut Perspektif Islam dan Undang-Undang (UUM Press)** **Etika dan integriti di Malaysia Mengenali anggota dan koperasi Membentuk Suasana Kerja Positif E-proceedings ISLAC 2017 Shaari Isa - Ikon Pendidikan Malaysia: Aku Sudah Kembali Ke (UUM Press)** **Gejala sosial dalam masyarakat Islam Sejarah dan Perkembangan Ibadah Haji (UUM Press)** **Nilai dan etika dalam perkhidmatan awam Sains Matematik dalam acuan bahasa Melayu dan Islam** *Kepimpinan dan pembangunan pelajar sekolah di Malaysia Pelajar dalam gerakan koperasi sekolah* **Membongkar Serangan Orientalisme (UUM Press)** *Asas-Asas Amalan Kerja Sosial (UUM Press)* **Pengurusan Dan Perniagaan Koperasi Sekolah Anda Berkarisma Apabila...? Pendidikan Rabbani Perkembangan pentadbiran awam dan pengurusan** *Dasar koperasi negara (2002-2010) Beres Bos: Japan and the Asia-Pacific* **Rahsia Bisnes Orang Jepun Pengantar Kerja Sosial (UUM Press)** **Japan and East Asia Hubungan Malaysia Jepun: Diplomasi dan Pendidikan (Penerbit UM)** [Kamus sains politik](#) **Pengurusan Islam**

[Dasar koperasi negara \(2002-2010\)](#) Feb 26 2020

**Japan and East Asia** Sep 22 2019

[Sains pemikiran & etika](#) Apr 22 2022 Bahagian I; Falsafah: Hubungannya dengan sains, pemikiran dan etika -- Bahagian II; Konsep manusia daripada perspektif islam dan barat -- Bahagian III; Aliran-aliran pemikiran -- Bahagian IV; Falsafah etika -- Bahagian V; Tokoh-tokoh falsafah etika -- Bahagian VI; Agama sebagai sistem pemikiran & etika kehidupan -- Bahagian VII; Berfikir, menaakul & penyelesaian masalah -- Bahagian VIII; Pemikiran sebagai asas etika & nilai-nilai moral -- Bahagian IX; Aplikasi etika dan nilai-nilai murni di Malaysia -- Bahagian X; Pendidikan dan paradigma pemikiran bersepadu.

**Pengurusan Islam** Jun 19 2019

[Pengantar pengurusan](#) Sep 27 2022

**Anda Berkarisma Apabila...?** May 31 2020 Buku ini adalah panduan mudah kepada mereka yang hendak membina gaya kepimpinan karismatik dan efektif. Dilengkapi dengan pelbagai tip mudah berkarisma yang perlu ada pada individu. Cerita-cerita pendek yang ditulis di dalam buku ini menjadi lebih menarik untuk dibaca.

**Sains Matematik dalam acuan bahasa Melayu dan Islam** Dec 06 2020 Buku ini memuatkan sepuluh makalah terpilih yang sarat dengan pemikiran Shaharir dalam pelbagai aspek bidang kepakarannya, termasuklah pengislaman ilmu, gagasan pemeribumian ilmu dalam konteks Tamadun Melayu, pengurusan, kewangan, serta kritikan Teori Kenisbian dan Teori Quantum. Himpunan makalah ini memperlihatkan keserjanaan beliau dan membuktikan betapa mengheningnya pendirian dan perjuangannya serta polimatesnya Shaharir.

**Etika dan integriti di Malaysia** Aug 14 2021 Issues regarding ethics and integrity culture in Malaysia; collection of articles.

**Gejala sosial dalam masyarakat Islam** Mar 09 2021

*Beres Bos:* Jan 27 2020 Dalam operasi harian pejabat, banyak perkara yang sebenarnya dilaksanakan oleh kakitangan pejabat. Ramai yang tidak tahu yang operasi harian pejabat penting dalam memastikan kelicinan operasi organisasi atau pejabat secara keseluruhannya. Kelancaran dalam mengurus rutin pejabat akan memudahkan lagi urusan diantara semua pihak. Buku ini memberikan panduan mengenai aktiviti harian yang berjalan di pejabat tanpa mengira saiz syarikat. Antara tip-tip yang tulis adalah: 1. Pengurusan dokumen 2. Pengurusan maklumat 3. Pengurusan kewangan 4. Pengurusan komunikasi Turut dimuatkan adalah pengurusan internet yang mampu menjadi strategi terbaik dalam melicinkan lagi operasi harian pejabat. Sesuai untuk mereka yang meminati kerjaya pejabat, kakitangan pengurus dan penyelia yang bekerja di pejabat.

**Pengurusan di Malaysia** Aug 26 2022

**Shaari Isa - Ikon Pendidikan Malaysia: Aku Sudah Kembali Ke (UUM Press)** Apr 10 2021 Shaari Isa: Ikon Pendidikan Malaysia - Aku Sudah Kembali ke Laut memperlihatkan kedua-dua hemisfera pemikiran Shaari yang cemerlang dalam bidang sains melalui hemisfera otak kiri (hoki) dan bidang sastera melalui hemisfera otak kanan (hoka). Tajuk kecil buku ini Aku Sudah Kembali ke Laut bermaksud suara hati simbolik arca ikan duyung yang sudah bebas dan merdeka seperti yang digambarkan pada awal novel Lepaskan Kembali Aku ke Laut. Buku ini mengandungi dua bahagian bidang pendidikan yang memberi tumpuan kepada sejarah hidup Shaari Isa secara ringkas dan pendidikan dalam bidang sains, ekonomi, sosiobudaya, perakauan dan keusahawanan, bahasa Inggeris, politik dan ekonomi, kemajuan bangsa dan negara, kerohanian dan kemantapan Islam global. Bahagian kedua pula memberi tumpuan kepada pendidikan yang disampaikan melalui karya kreatif kesusasteraan, iaitu novel tentang pendidikan pengurusan, sejarah dan nasionalisme, dunia korporat, akhlak, moral dan etika, masalah remaja dan dadah, pendidikan tentang peperangan dan percintaan, hubungan kemanusiaan dan kisah drama pentas. Begitulah bidang pendidikan sains dan sastera yang diusahakan oleh Shaari Isa yang sangat relevan dengan sistem pendidikan di negara kita.

*Pengantar Kerja Sosial (UUM Press)* Oct 24 2019 Buku ini diolah bagi membincangkan beberapa perkara asas yang difikirkan amat perlu diketahui dan difahami oleh mereka yang terlibat secara langsung dengan profesion kerja sosial. Buku ini juga disusun untuk memenuhi keperluan bahan bacaan dalam bahasa Melayu dalam bidang kerja sosial di Malaysia. Penerbitan buku ini diharap dapat sedikit sebanyak menampung kekurangan bahan bacaan dan juga sumber rujukan dalam bidang kerja sosial di negara ini. Ia mengandungi penulisan daripada para pensyarah Program Pengurusan Kerja Sosial Universiti Utara Malaysia sejajar dengan perkembangan perkhidmatan sosial dan isu-isu sosial yang semakin kompleks.

[Kamus sains politik](#) Jul 21 2019 Malay and English-Malay dictionary of political scientific terms.

**Membongkar Serangan Orientalisme (UUM Press)** Sep 03 2020 Buku ini membicarakan tentang dakwaan dan hujahan orientalis terhadap Islam daripada pelbagai dimensi. Pelbagai sudut serangan dilakukan oleh orientalis Barat terhadap al-Quran dan kisah yang terdapat di dalamnya, mempertikaikan hadis nabi serta juga tohmahan terhadap peribadi Nabi SAW. Pandangan orientalis dan liberalis terhadap isu Lesbian, Gay, Biseksual & Transgender (LGBT) yang akhir-akhir ini menjadi trend kepada masyarakat dunia diperincikan secara ilmiah. Selain itu, perbincangan mengenai pengaruh orientalis terhadap dunia al-Quran sehingga mentafsirkan al-Quran mengikut acuan metodologi Barat yang dipanggil hermeneutika turut diselitkan. Buku ini dapat mendedahkan pengaruh orientalis ke atas dunia Islam sehingga lahir golongan Islam liberal dan anti hadis yang berkiblatkan Barat. Justeru itu, pendekatan yang digunakan dalam buku ini adalah amat sesuai kepada masyarakat umum kerana segala keraguan dan persoalan yang ditimbulkan oleh orientalis serta pengikutnya terhadap Islam telah dijawab berdasarkan pandangan cendekiawan Islam.

*Tadbir Urus Korporat* Mar 21 2022

**E-proceedings ISLAC 2017** May 11 2021 The International Seminar on Islamic Jurisprudence in Contemporary Society 2017

*Pengurusan Islam: Model Alternatif Pengurusan Moden* May 23 2022 Buku ini memperincikan beberapa perkara asas yang menjadi tunjang pengurusan moden berfalsafahkan pengurusan Islam.

**Patriotisme** Jan 19 2022

**Pendidikan Rabbani** Apr 29 2020

**Etika dan amalan perniagaan** Jul 25 2022

**Hisbah: Sistem Pengawasan dan Etika Pengurusan Islam (UUM Press)** Oct 28 2022 Keistimewaan Hisbah dilihat sebagai kesempurnaan Islam kerana Hisbah mendidik umat Islam sentiasa patuh perintah Allah SWT dengan berhati-hati, berwaspada, mempertikaikan setiap amalan yang dilakukan agar umat Islam tidak tergelincir daripada melakukan kemungkaran. Buku ini menjelaskan tentang sistem Hisbah yang bertindak sebagai pengawasan luaran yang berasaskan kepada pengawasan dalaman yang dikenali sebagai muhasabat al-nafs. Melalui buku ini juga, didokumentasikan sejarah dan perbandingan dalam amalan semasa terutamanya dengan institusi pengawasan lain seperti "al-Qada", "Wilayat Mazalim" dan "Niyabat al-Ammah". Semoga buku ini dapat memberi sumbangan dalam keilmuan Islam dan mempertingkatkan pengetahuan kita tentang Hisbah yang berperanan dalam mengawasi tingkah laku manusia dalam melakukan al-amr bi al-ma'ruf wa al-nahy an al-munkar.

**Hak Asasi Pekerja Menurut Perspektif Islam dan Undang-Undang (UUM Press)** Sep 15 2021 Buku ini merupakan rujukan alternatif bagi setiap individu yang bekerja dalam sektor awam bagi memahami hak-hak asasi mereka sebagai pekerja sektor awam di Malaysia. Menariknya buku ini mengupas secara menyeluruh berkaitan hak asasi pekerja dari sudut perspektif Islam dan undang-undang sekali gus mampu membina inspirasi hakiki kepada para pekerja sektor awam khususnya di Malaysia. Hubungan majikan dan pekerja merupakan antara faktor utama yang menjadi penentu ke arah kejayaan dan keberkesanan sesebuah organisasi. Persefahaman dan penghormatan terhadap hak asasi pekerja merupakan suatu perkara yang penting dalam mewujudkan perhubungan industri yang harmoni. Justeru, buku ini adalah penting dalam usaha menganalisis hak asasi pekerja di kalangan pekerja sektor awam di Malaysia yang dilihat dari perspektif Islam dan kerangka perundangan di Malaysia.

**Etika dalam Tadbir Urus Pembangunan (UUM Press)** Nov 17 2021 Buku ini merupakan sebuah koleksi makalah bertema yang cuba memperlihatkan kepetingan etika dalam negara. Makalah yang dimuatkan merangkumi aspek asas berkaitan dengan etika seperti pengertian etika dan kepentingannya dalam pembangunan manusia. Turut dimuatkan ialah keadaan pembangunan yang gagal memenuhi tuntutan beretika lantas mewujudkan masalah dalam kehidupan masyarakat sama ada di kawasan bandar mahupun luar bandar. Walaupun tidak banyak makalah berkaitan kesan pembangunan yang kurang ataupun tidak beretika, namun penyunting berandaian bahawa kesemua makalah yang dimuatkan dalam buku ini memadai bagi menggambarkan masalah pembangunan yang berlaku disebabkan oleh isu etika.

**Asas-Asas Amalan Kerja Sosial (UUM Press)** Aug 02 2020 Buku ini membincangkan asas-asas amalan kerja sosial yang menjadi tunjang dalam merungkai dan mengolah fenomena kehidupan manusia yang begitu kompleks. Secara umumnya buku ini cuba mengajak para pembaca untuk meneliti secara umum profesion kerja sosial dan skop amalan yang menjadi teras dalam memberi perkhidmatan yang terbaik kepada klien-kliennya. Buku ini juga mengajak para pembaca untuk memahami proses dan intipati penting yang berlaku dalam melaksanakan intervensi sama ada dalam konteks individu, keluarga, kelompok, komuniti dan juga organisasi. Buku ini amat sesuai dibaca dan diharap mampu memberi maklumat yang bermanfaat kepada mereka yang terlibat secara langsung dalam profesion kerja sosial, para pendidik, para pelajar yang mengikuti program kerja sosial dan juga kepada individu yang berminat untuk memperkasa potensi diri serta membantu masyarakat umum.

**Penghayatan Etika dan Peradaban (UUM Press)** Dec 18 2021 Etika dan peradaban sangat mustahak untuk difahami, dihayati dan diamalkan dalam masyarakat. Tahap penghayatan kepada aspek ini tidak sama antara satu sama lain bergantung kepada perkembangan sejarah, struktur sosial dan biografi masyarakat tersebut. Perbincangan tentang Etika dan Peradaban harus diperluaskan supaya masyarakat benar-benar memahaminya dalam konteks kepelbagaian kaum khususnya dalam acuan Malaysia. Buku ini akan menyajikan perbincangan tentang susur galur etika yang sedang dipraktikkan sekarang ini sebenarnya sudah bermula sejak zaman kesultanan Melayu Melaka lagi pada asasnya. Buku ini amat sesuai kepada semua lapisan masyarakat yang mendiami negara Malaysia untuk lebih memahami apa yang patut dilakukan dalam mendepani kehidupan yang terdiri daripada pelbagai etnik. Lebih-lebih lagi kepada ahli akademik dan para pelajar yang secara khusus terlibat dengan kursus Penghayatan Etika dan Peradaban kerana ianya membincangkan Etika dan Peradaban dalam ruang lingkup Malaysia. Istimewanya buku ini, disentuh tentang sejarah etika dan peradaban yang diamalkan di Malaysia banyak diadaptasi dari luar tanpa kita sedari kerana ianya sudah menjadi kelaziman kepada rakyat Malaysia sejak berzaman.

**Pelajar dalam gerakan koperasi sekolah** Oct 04 2020

**Kepimpinan dan pembangunan pelajar sekolah di Malaysia** Nov 05 2020

**Sejarah dan Perkembangan Ibadah Haji (UUM Press)** Feb 08 2021 Buku ini dipersembahkan khasnya kepada Duyufurrahman atau tetamu Allah SWT sama ada mereka yang akan melaksanakan ibadah haji dan umrah ataupun mereka yang hendak mengkaji secara terperinci mengenai sejarah kota suci Makkah, masjid sekitar Mekah, tempat miqat haji dan umrah, kawasan sempadan tanah haram dan sebagainya. Maklumat serta perbincangannya bukan hanya menyentuh perkara yang berkenaan dengan tatacara pelaksanaan ibadah itu sendiri, namun juga memaparkan pelbagai aspek peristiwa serta gambaran secara menyeluruh tentang perihal lokasi kota suci Makkah berdasarkan kepada dalil al-Quran dan al-Sunah. Buku ini juga menerangkan kronologi pelaksanaan ibadah haji dan umrah oleh para nabi-nabi terdahulu seperti Nabi Adam a.s., Nabi Nuh a.s., Nabi Hud a.s., Nabi Ibrahim a.s., Nabi Saleh a.s., Nabi Musa dan ibadah haji zaman masyarakat Arab Jahiliyah serta kewajipan ibadah haji pada zaman Nabi Muhammad SAW. Kefardhuan pelaksanaan ibadah haji telah lama diwajibkan cuma tatacara pelaksanaannya sahaja yang berbeza-beza. Buku ini telah menerangkan mengenai beberapa penemuan saintifik oleh para saintis bukan Islam dan Islam dalam pelaksanaan ibadah haji dan umrah. Penemuan ini amat baik untuk kesihatan fizikal dan spiritual seperti contoh ibadah tawaf dan sai. Penemuan saintifik dalam air zamzam yang amat berkhasiat dan baik untuk kesihatan manusia. Selain itu, di dalam buku ini juga turut membincangkan mengenai kronologi pembinaan kaabah yang telah dibina oleh para Malaikat, Nabi Adam a.s., Nabi Ibrahim a.s., Nabi Ismail a.s. serta para pemerintah Islam. Kemudian tempat suci lain seperti telaga air zamzam, Hijir Ismail, maqam Ibrahim, Hajaruluswad, Al-Multazam, lokasi Bukit Safa dan Marwah sebagai tempat melaksanakan ibadah Sai dan lokasi bersejarah lainnya yang dapat dibaca di dalam buku ini. Keistimewaan dan kemudahan buku ini ialah semua peristiwa yang berhubung kait dengan kota suci Makkah dipaparkan secara berperingkat-peringkat. Oleh itu, buku ini akan memberikan impak yang maksimum serta kefahaman yang mendalam bagi para peminat sejarah dan para pembaca buku ini. Akhir kalam, selamat membaca dan menghayati sirah Nabawi.

**Japan and the Asia-Pacific** Dec 26 2019

**Syura dalam Pengurusan Moden: Prinsip dan Pelaksanaan Secara Menyeluruh** Jun 24 2022 Pembinaan budaya pengurusan Islam dalam pengurusan tidak lahir berasaskan pemikiran dan teori akal yang dikemukakan oleh tokoh-tokoh pemikir pengurusan semata-mata, bahkan ia bergantung kepada kaedah, prinsip dan sistem yang dikemukakan dalam Islam berpedomankan wahyu. Dalam buku ini, institusi Syura akan diperlihatkan sebagai kaedah terbaik dalam proses pembuatan keputusan (Decision Making Process). Keunikan sistem Islam kerana fungsinya membentuk, merencanakan, merancang dan mencegah daripada berlakunya sebarang penyelewengan dalam pengurusan. Dalam persekitaran yang dinamik, keupayaan organisasi mengekal dan meneruskan reputasi menerusi sistem pengurusan yang cekap bakal menampilkan perkhidmatan yang mampu menarik pelanggan secara berterusan. Oleh itu, keunggulan sistem Islam tidak harus dipertikaikan dalam konteks ini, kejayaannya adalah jaminan Allah yang menciptakan manusia, dan siapalah kita sebenarnya di sisi Allah SWT.

**Mengenali anggota dan koperasi** Jul 13 2021

**Pengurusan Dan Perniagaan Koperasi Sekolah** Jul 01 2020

**Nilai dan etika dalam perkhidmatan awam** Jan 07 2021 Civil service values and ethics of Malaysia.

**FALSAFAH IBNU KHALDUN** Oct 16 2021

**Hubungan Malaysia Jepun: Diplomasi dan Pendidikan (Penerbit UM)** Aug 22 2019 Tema utama buku ini ialah mengenai hubungan Malaysia-Jepun dalam tempoh 1957-1990-an dalam bidang diplomasi, ekonomi dan pendidikan. Dua aspek yang diberi perhatian oleh penulis ialah hubungan diplomasi dan kerjasama dalam bidang pendidikan dan latihan. Hubungan diplomasi yang dimaksudkan turut melibatkan hubungan dua hala dalam aspek ekonomi, perdagangan, pelaburan, bantuan luar dan kerjasama antara kedua-dua negara dan pada peringkat serantau (ASEAN). Sungguhpun

begitu, isu ini hanya difokuskan dalam tempoh 1957-1970-an manakala hubungan dan kerjasama Malaysia - Jepun pada tahun 1980-an dan seterusnya lebih tertumpu kepada aspek pendidikan dan latihan. Penulis mengambil pendekatan mengasingkan perbincangan mengenai dua isu mengikut tempoh tertentu kerana berpendapat ianya dapat menekankan dua isu yang berlainan pada latar belakang masa yang berbeza namun masih mempunyai kaitan dan saling berhubung kait. Isu penting lain yang turut diperkatakan termasuklah faedah-faedah dan kelemahan yang wujud sepanjang hubungan kedua-dua buah negara.

*Pentadbiran Dalam Pembangunan Pendidikan* Feb 20 2022

**Perkembangan pentadbiran awam dan pengurusan** Mar 29 2020 Development of public administration, management of state-owned enterprises, etc. in Malaysia; collection of lectures.

Rahsia Bisnes Orang Jepun Nov 24 2019 Orang Jepun terkenal dengan budaya Keisan ataupun 'gila kerja'. Budaya inilah yang membantu mereka berjaya dalam bisnes. Ketahui banyak lagi rahsia bisnes orang Jepun di dalam buku ini. Sesuai sebagai panduan dan motivasi untuk usahawan tempatan.

**Membentuk Suasana Kerja Positif** Jun 12 2021